
 

Confidential  

 
注意 Notes 
1. 請用正楷填寫申請表格。Please complete the application form in BLOCK LETTERS. 
2. 聯名賬戶需由所有賬戶持有人簽署。Joint account applications must be signed by all parties. 
3. 請親自將填寫完整的申請表格提交至我們任何一間分行 Please submit the duly completed application form to any of our branches in person. 

客戶資料  Customer information  
英文姓名 Name in English 先生/女士 Mr / Ms 

 
中文姓名 Name in Chinese 

 
身份證/護照號碼 HKID Card/Passport No 

 
 

賬戶資料 Account Details 
第一賬戶號碼  1st account number 

 
定期單號碼 Confirmation no. 
(如適用 if applicable) 

 

「智安存」貨幣及金額 Lock fund currency and amount 
 

第二賬戶號碼  2nd account number 

 
定期單號碼 Confirmation no. 
(如適用 if applicable) 

 

「智安存」貨幣及金額 Lock fund currency and amount  
 

 

聲明 DECLARATION 
1. 本人(等)確認在此申請表格內及就此申請提供及/或之後提供的所有文件內的所有資料全屬真實、準確和完整。本人(等)明白及同意此申請表 

及所有本人(等)或代本人(等)遞交之文件影印本，包括申請表，乃屬華僑銀行（香港）有限公司（「銀行」）所有，不論本人(等)之申請批核與

否，均不獲發還。 
I/We confirm that all information given in this application form and all supporting documents submitted by me/us herewith and/or subsequently 
is true, accurate and complete. I/We acknowledge and agree that, whether the application herein is to be approved or not, copies of documents 
supplied by or for me/us, including application form, remain the property of OCBC Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) and shall not be 
returned. 
 

2. 本人(等)並授權銀行以任何其認為適當的途徑以確證該等資料之真確性及向有關方面傳達和交換該等資料。如該等資料有任何更改，本人 
(等)承諾將以書面即時通知銀行。 
I/We authorize the Bank to communicate and exchange such information with whatever sources the Bank may consider appropriate for the  
purpose of verifying the same. I/We undertake to notify the Bank forthwith in writing of any changes to such information. 

 

3. 本人(等)明白於此申請的智安全服務須受《智安存服務條款及細則》（「條款及細則」）所約束。華僑銀行（香港）有限公司《所有戶口及相關

服務之條款及細則》（包括任何附錄、補充及／或修訂）以及適用於相關戶口及服務的其他協議及文件中的特定條款及細則，將在不與該條款
及細則抵觸的情況下繼續適用。本人(等)已閱讀並明白上述所有條款及細則，並同意受其約束，包括銀行不時作出的任何修訂或補充。 
I/We understand that the Money Safe service that I/we apply for herein is subject to the Terms and Conditions for Money Safe (the “Terms and 
Conditions”). The OCBC Bank (Hong Kong) Limited Terms and Conditions for All Accounts and Related Services (including any addendums, 
supplements and/or amendments to such terms and conditions) together with the specific terms and conditions in other agreements and 
documentation applicable to the relevant account(s) and service(s) shall continue to apply to the extent that they are relevant and not 
inconsistent with the Terms and Conditions. I/We have read and understood all of the aforementioned terms and conditions, and agree to be 
bound by the same as may be amended or supplemented by the Bank from time to time.  
 

4. 如本文件之中、英文版有抵觸或不相符，概以英文版為準。 
If there is any conflict or inconsistency between the Chinese and English version of this document, the English version shall  prevail. 

 
 
 
 
 
____________________________________________________________________ 
賬戶持有人簽署 ACCOUNT HOLDER(S)’ SIGNATURE 
(簽署式樣須與基本賬戶之簽署式樣相同 Must use specimen signature of Primary account) 

日期 Date: 
 

銀行專用 For Bank Use Only 

Presenter Name: ____________________   ID #_________________________ 

 Person Verified & ID Checked 
 Smart Q Checked 
 Signature Verified 

 Person Verified & ID Checked 
 Signature Verified 
 

Maker’s Name & Signature: Checker’s Name, Code & 
Signature: 
 

Date: Date: 

 

 
確認收妥及完成「智安存」申請通知表格 Acknowledgement of receipt and completion of MoneySafe lock fund request  
有效日期/時間 
Effective date/ time 

 
處理分行 
Handling branch 

賬戶號碼   
Account number 

定期單號碼 Confirmation no. 
(如適用 if applicable) 

「智安存」貨幣及金額  
Lock fund currency and amount 

 
 
 

注意 Notes 
在受保護的存款不能用作新增或現有繳費用途。詳情可參閱 https://www.ocbc.com.hk/cmh/files/doc/mstnc.pdf。 

Locked funds cannot be used for new or existing payment arrangements. Please refer to https://www.ocbc.com.hk/cmh/files/doc/mstnc.pdf   for more information.  

           「智安存」申請表格 
Money Safe Application Form 

S.V. 
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